



Protokoll

Stadsarkitektföreningens styrelsemöte 2017-12-01

Plats: Region Västerbotten "Västerbottenskontoret", Kungsgatan 60, Stockholm (kl 10.00-15.00)

§ 1 **Mötet öppnas**

§ 2 **Godkännande av dagordningen, val av mötessekreterare**

Dagordningen godkändes. Carina valdes som mötessekreterare och Claes till justerare.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående protokoll gicks igenom och godkändes.

§ 4 **Arbetet med medlemsfrågor**

Enligt verksamhetsplanen ska vi ha minst två medlemsmöten per år. Harriet kontakt med stadsarkitekten i Umeå och kollar det finns ett intresse för att hålla ett medlemsmöte i norra Sverige, där t.ex. Anna Sander kan delta. Petter och Carina funderar på om vi kan göra något i Skåne som följer upp Malmö-mötet. Kan vi göra något ihop med Sveriges arkitekter i Malmö angående det här med riksarkitekt i Malmö? Carina mailar Gunilla. Går det att ha samarbete med Övre Norrlands arkitekter, Harriet kollar.

Prospekt skulle vara klart i september. Eva skulle göra det. Claes kontaktar Eva och ber att få det för att kunna göra klart.

Pins kollar Harriet upp hur det funkar med dem. Claes kollar upp och beställer tygkassar. Behöver en logga. Carina skickar loggan.

§ 5 **Arbetsgrupper**

Remissgrupp – Petter ansvarar och samordnar för föreningens räkning. Bertil och Roger är adjungerade och kan delegera

Hemsidesgrupp – Roger har haft den. Har Per frågat Sveriges arkitekter? Harriet kollar om vi kan hänga på deras hemsida med ett hängavtal. Kan vi tom äska pengar av S.A. för att få det gjort? Carina frågar Roger om inloggningsuppgifter så att vi kan ändra uppgifter om styrelsen.

Facebookgrupp – Carina och Martin är administratörer. På sikt kan vi ha två grupper; en slutna grupp för medlemmar och en öppen grupp som ska locka fler medlemmar. Carina grannar lite på om vi kan lösa det så. Kanske höra med Fb om det finns något smidigt upplägg för detta.

§ 6 **Hemsidan och kommunikation**

- Ansvarig för hemsidan resp facebook-grupp? Se ovan.
- Hur ser vi på reklam, annonsering etc? Vi är försiktiga med i vilka sammanhang vi syns. Vi kan på sikt köpa reklam på facebook om vi vill. Om vi ska ha medlemsmöten

osv kan vi tänka på att försöka använda fb. Vårt prio måste vara att få ordning på vårt prospekt, vår hemsida och vår facebookgrupp.

§ 7 Verksamhetsplan

Tas upp och utvärderas på vårt internat till våren.

§ 8 Ekonomi

Claes har fått ett utdrag från Abir på Sveriges arkitekter, från i onsdags den 29 nov. Det ser bra ut. Resultatet i år ligger just nu på 47 000 kr. Vi har fått in 47 000 kr på medlemsavgifter och 88 000 kr för stadsarkitektagen (som gick med ca 22 000 kr i vinst om man räknat bort alla utlägg inkl annonsering).

§ 9 Remisser

- Utbyte med Sveriges Arkitekter. En kvinna på Sveriges arkitekter sa vid mötet på Saturnus att hon var intresserad av ett utbyte med vår förening. En mycket bra idé, som vi gärna försöker få till. Vad hette hon? Carina frågar Bertil.
- Detaljplanekravet-utredningen har vi nog tyvärr missat att svara på. Det skulle ha varit inne den 31 oktober.
- En mer förutsägbar byggprocess – serietillverkade hus. Vi ber Roger skriva ihop ett utkast. Vi vill ha det på mail till styrelsen senast den 1 feb. Ska vara inne den 15 feb. Undertecknas av Roger och Harriet.
- En gemensam bild av bostadsbyggnadsbehovet. Denna kom fel. Vi kommer inte svara.
- Verkställbarhet av beslut om bygglov mm . Ska lämnas svar senast 2 feb. Petter förbereder ett utkast.

§ 10 Stadsarkitekt dagen

- Genomgång av stadsarkitekt dagen, t.ex. antal deltagare, ekonomi etc. Många positiva reaktioner på dagen. Ämnet uppfattades som relevant. 59 personer deltog totalt med styrelsen och föredragshållare. Drygt 50 betalande.

§ 11 Övriga frågor

- Hur deltar vi i arrangemanget för Stadsbyggnadsdagarna i Norrköping? Carina och Petter kan inte. Kan Per och Martin representera föreningen? Carina mailar dem. Vi siktar på att kunna förse dem med material, prospekt, tygkassar, medlemsansökansuppgifter mm.
- Vill vi ha med ett förslag till beslut om firmatecknare samt ändrat räkenskapsår till nästa årsmöte? Det tar vi inför att vi ska skicka ut kallelsen till årsmötet.
- Lokaler för våra möten: Till mötet i dag fick vi beskedet att Sveriges arkitekter inte längre har lokaler vi kan låna. Harriet kollar med sina kontakter om de känner till något om möjligheterna framöver. Även höra med Region Västerbotten om hur de ser på att vi lånar denna lokal.
- Gröna bilister – vi har inget svar att ge från föreningen. Fredrik kan däremot kontakta Claes och Carina för att få respons på hur de upplever att situationen där de arbetat.
- Bygglovshandläggartutbildningen hos Yrkesakademin – de vill ha respons av oss på hur vi ser behovet. Vi ser att det viktiga är att man under utbildningen lär sig se helheten, kopplingen från öp och dp framförallt. Även fundera över effekterna som kan uppstå även om projektet som sådant uppfyller alla plankrav. Hur diskuterar man relationerna som behövs inom kontoren, där denna kompetens kommer behöva vara duktiga på att avgöra när de måste söka stöd hos en bygglovsarkitekt. Snabbhet i lovhanteringen är bra, men saker får inte bara svisha förbi.
- Kontakten med Sveriges arkitekter: Vi känner att vi ska värna om kontakten. Harriet kommer kontakta dem ang lokaler, hemsida och pins.
- Årshjulet – Skypemöte den 29 jan kl 15-17 – Harriet skickar mötesbokning, internatet preliminärbokar vi den 22-24 mars och preciserar datumen sen. Under internatet lägger vi upp årsmötet och Stadsarkitekt dagen. Skypemöte igen i juni kanske.

§ 12 Nästa mötestid, mötet avslutas

Carina Ivarsson
Sekreterare



Claes Clausen
justerare